

تفصح استثمار القابضة ش.م.ع.ق. عن بياناتها المالية السوية من عام 2022

أفصحت استثمار القابضة ش.م.ع.ق. عن بياناتها المالية السوية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 حيث بلغ صافي الربح العائد لمساهمي الشركة 338,178,389 ريال قطري مقابل صافي الربح العائد لمساهمي الشركة بمبلغ 321,933,023 ريال قطري لنفس الفترة في العام السابق.*

كما بلغ العائد الأساسي للسهم 0.107 ريال قطري لفترة السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 مقارنة بـ 0.125 ريال قطري لنفس الفترة في العام السابق.

*ملحوظة : صافي الربح غير متضمن لحقوق الأقلية

ESTITHMAR HOLDING Q.P.S.C

DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE FINANCIAL YEAR 2022

Estithmar Holding Q.P.S.C. disclosed its financial statements for the financial year ended on December 31, 2022. The financial statements show that the net profit attributable to the shareholders of the Company is QR 338,178,389 compared to net profit amounted to QR 321,933,023 for the same period of the previous year.*

The Earning per Share (EPS) for the financial year ended on December 31, 2022, is QR 0.107 compared to EPS amounted to QR 0.125 for the same period of the previous year.

*Net Profit does not include minority rights



استثمار القابضة ش.م.ع.ق.
Estithmar Holding Q.P.S.C
Capital: 3,404,037,500 QAR Fully Paid | CR 39127
سجل تجاري رقم ٣٩١٢٧ - رأس مالها ٣.٤٠٤.٠٣٧.٥٠٠ ر.ق مدفوع بالكامل
P.O.Box: 3988, Doha, Qatar - ص.ب: ٣٩٨٨، دولة قطر

+974 4468 1810
+974 4468 8944
The Eighteen Tower, Floor 26, Zone 69
Street 303, Lusail City, Qatar
برج ذي ايتين، طابق ٢٦، المنطقة ٦٩
شارع ٣٠٣، مدينة لوسيل، قطر
estithmarholding.com